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Verslag van de vergadering van de commissie voor Financiën, Zorg en Welzijn, Europa 
van vrijdag 13 juni 2003 
 

 

Aanwezig zijn: 

Dhr. R. T. van der Avoort (voorzitter), dhr. B.A. van den Berg (PvdA), mw. L.B.M. Venselaar (PvdA), 

mw. G. Soudain (PvdA), dhr. A. van Amerongen (VVD), mw. K.J.H. Hasper-Wolters (CDA), dhr. B.G. van het 

Erve (CDA), mw. F.T. Joosse (ChristenUnie), mw. F. Laamraoui (GroenLinks), dhr. J.I. Crebas(D66), dhr. 

V.N. Maijer (SP), dhr. Lammers (LPF), dhr. J. Jongsma (LPF), dhr. R. de Wit (SGP), dhr. H. 

Sieben,(secretaris), mw. A. Doesburg (griffier), mw. L.J. Fer (uitvoerend secretaris) 

 

Ook aanwezig namens het college:  

Dhr. H. Dijksma (gedeputeerde), dhr. J.M. Bos (gedeputeerde)  

 

Ook aanwezig namens ambtelijk apparaat: 

Dhr S. Dijkstra (FIN),  mw. E. Verstraelen(SPV), dhr. H. Sander(SPV), dhr. G. Boekhout van Solinge (SPV), 

3 interne bezoekers en de  PERS 

 

Afwezig is: 

dhr. E. Gumbs (PvdA) 

 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 14.12 uur en heet ieder welkom.   

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt overeenkomstig vastgesteld. 

 

3. Verslag van de vergadering van 23 mei 2003 

Er zijn geen schriftelijke tekstwijzigingen ontvangen. Het verslag wordt vastgesteld. De toezeggingenlijst 

wordt nagelopen. 

 

4. Mededelingen  

Geen. 

 

5. Statenvoorstellen 

a. Algemene wijziging (15
e
 wijziging) van de begroting 2003 van Provincie Flevoland 

De commissie stemt in. 

 

b. Vaststelling jaarstukken 2002 van de provincie Flevoland 

De VVD-fractie merkt op dat er slechts een cijfermatig overzicht wordt gegeven. Belangrijke 

gegevens zoals doelstelling en kernactiviteiten om de input en output te bepalen, ontbreken. Zij 

ervaart dit als een gemis. De fractie constateert een positief eindresultaat en vindt dit gunstig voor de 

vermogenspositie van Flevoland. Een sterke vermogenspositie moet worden vastgehouden vandaar 

dat de fractie verzoekt op de hoogte te mogen worden gehouden van acties waarbij een beroep 

wordt gedaan op het vermogen. 
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De PvdA-fractie merkt op dat voor sommige risico’s geen dekking is gevonden en zij adviseer 

hiervoor een bepaalde waarde in de Voorzieningen op te nemen.  De PvdA-fractie stelt de volgende 

vragen: 

 wanneer komt het college met voorstellen voor organisatieverbetering en planning & control. Wilt 

u deze voorstellen ook aan de Staten doen toekomen.  

 Kan het college precies vertellen wat zij bedoelt met aanmoediging met betrekking tot  

gewaarborgde leningen. 

 Wat gaat het college doen met de opmerking van Deloitte &Touche over doorberekende 

apparaatskosten? 

De CDA-fractie wil weten wanneer het college een toelichting kan geven op afwikkelingsverschillen. 

De SGP-fractie is net als de VVD-fractie van mening dat het vermogen onaangetast moet blijven. In 

mindere tijden is het goed om te sparen. 

Gedeputeerde Dijksma antwoordt: 

 Dat ten aanzien van de risicoparagraaf bekeken zal worden hoe daarmee om te gaan. 

Doelstelling, kernactiviteiten zullen in de programmabegroting worden opgenomen. Vanwege 

capaciteitsgebrek is dit achterwege gelaten. 

 Het positieve resultaat wordt niet alleen aangewend voor versterking van de eigen vermogens-

positie maar ook voor een aantal andere zaken zoals de Jeugdhulp, voor 

IJsselmeerziekenhuizen en voor  het opruimen van kunstgrasmatten. 

 Het college beschouwt voorstellen inzake organisatieverbetering en Planning &Control als haar 

management taak. Hij zal geen actiepuntenlijst aan provinciale staten overleggen. Wel zal hij PS 

informeren over de stand van zaken. 

 Indien risico’s zijn in te schatten worden zij meegenomen in een risicoparagraaf.  

 Dat bekeken wordt hoe om te gaan met de lening aan het Nieuwlandpoldermuseum.  

De staten zullen globaal op de hoogte worden gehouden van acties met betrekking tot het voordelig 

resultaat. De commissie FZWE adviseert de jaarrekening 2002 vast te stellen. 

 

6. Ter bespreking 

a. Voortgang afwikkeling oude openstaande subsidies (actie S.O.O.S.) 

Geen opmerkingen. 

 

b. Regiovisie Zorg voor mensen met een lichamelijk handicap (2000 – 2003) 

De ChristenUnie fractie wil weten in hoeverre de informatievoorziening een taak is van de SPD. Ook 

wil zij met betrekking tot het voorzieningentekort in Flevoland, weten in hoeverre de concept 

woonvisie daarin voorziet en hoe de planning van de woonvisie verloopt aangezien deze niet is 

geagendeerd op de voortschrijdende besluitvormingsagenda. 

De CDA-fractie merkt op dat in de regiovisie wordt gesproken over “continueren en intensiveren”  Zij 

wil weten wie erop toeziet dat dit ook gebeurd. Zij spreekt nogmaals haar zorg uit over de organisatie 

ZGB en wil weten wat het bestaansrecht  van de stuurgroep is. 

Voorst deelt zij mede dat zij een panelbijeenkomst heeft bijgewoond. Er bleek behoefte te zijn aan 

een  logeerhuis. Zal het college een eventuele voorstel voor een logeerhuis ondersteunen? 

Zij merkt op dat informatievoorziening de doelgroep niet bereikt, zo wist men niet dat er een beweeg-

groep van start was gegaan. De fractie vraagt zich of een databank een middel zou zijn. De ZGB zou 

het initiatief moeten nemen om met een folderboekje te ontwerpen. Dit is heel praktisch en werkt uit-

stekend. 

De PvdA-fractie wenst een duidelijke vraagstelling van het college bij het ter bespreking voorleggen 

van regiovisies aan de staten. 

De SP-fractie complimenteert de gedeputeerd voor de uitgebreide stukken. Ten aanzien van woon en 

zorg vraagt de fractie of het college dit wil betrekken in de integrale herziening van het 

omgevingsplan.   

De VVD-fractie merkt op dat de thema’s en knelpunten overeen komen met andere regiovisies en zij 

vraagt aandacht hiervoor.  

De GroenLinks-fractie vindt het jammer dat niet tegelijkertijd een analyse heeft plaatsgevonden van 

de behoefte van de gehandicapte mens en het tekort aan seniorenwoningen. 

Gedeputeerde Bos deelt de zorg die er heerst over een tekort aan woonvoorzieningen. Hij zegt toe in 

de commissie Samenleving met elkaar te kijken naar een woonvisie. Het continueren en intensiveren 

van de activiteiten wordt door de Stuurgroep in de gaten gehouden. De provincie is secretaris van de 

stuurgroep en houdt daar de vinger aan de pols.  Gedeputeerde Bos merkt evenwel op dat de 

oorzaak ligt in een gebrek aan voorzieningen. Veel thema’s zijn sectoroverschrijdend en vergen veel 

capaciteit en energie. Wellicht zijn er mogelijkheden om dit onderdeel te maken van de integrale 
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herziening van het omgevingsplan. Tot op heden zijn echter nog geen ideeën voor. Gedeputeerde 

Bos belooft de nog in te dienen aanvraag voor een logeerhuis te zullen bekijken. Voorst noem hij de 

databank een middel voor personen met een computer om aan gegevens te komen. Ook hij 

constateert dat de informatievoorziening via SPD niet vlot verloopt. Doel van de SPD Nieuwe Stijl is 

het bieden van een laagdrempelige, onafhankelijke en betrouwbare cliëntenondersteuning voor 

mensen met een beperking.  

 

c. Stand van zaken knelpunten Bureau Jeugdzorg 

De LPF-fractie maakt zich zorgen om de rentabiliteit.  

Gedeputeerde Bos geeft aan dat het Bureau Jeugdzorg op ons initiatief veel taken heeft moeten 

uitvoeren. En dat dit gezien de  incidentele financiële middelen lastig plannen is qua personeel. Het 

monitoren geschiedt door middel van kwartaalrapportages. De LPF-fractie vraagt om inzicht in de 

kwartaalrapportages.  

Zowel gedeputeerde Bos als de voorzitter merken op dat hieraan niet voldaan zal worden. In  het 

duale stelsel is dit niet gewenst.  

 

d. Externe ondersteuning in het kader van implementtaie van het BTW-compensatiefonds 

De LPF-fractie is verbaasd over de kosten voor de cursus BTW compensatiefonds.  

Gedeputeerde Dijksma is bereid de vraag te beantwoorden maar merkt op dat deze kwestie valt 

onder het dagelijks bestuur van de provincie en derhalve alleen een taak van gedeputeerde staten is. 

In het  kader van de invoering BTW compensatiefonds moet het personeel opgeleid worden. 

Opleidingskosten komen overeen met hetgeen door andere provincies is aangeboden. 

De griffier merkt op dat het college van Gedeputeerde Staten zich bezig houdt  met het dagelijks 

bestuur van de provincie en dat de taak van Provinciale Staten is het  stellen van  kaders, controleren  

en het vertegenwoordigen van de burger. Het verdient daarom de voorkeur om dergelijke uitvoerings-

details niet meer in PS of commissies aan de orde te stellen.   

De D66 onderschrijft hetgeen door de griffier is gezegd. De PvdA-fractie is het daarmee eens. 

 

e. Voortschrijdende besluitvormingsagenda 

Geen opmerkingen. 

 

7. Ter kennis aangeboden stukken 

De onderwerpen genoemd onder agendapunt 7a t.m 7d worden voor kennisgeving aangenomen. 

 

8. IPO aangelegenheden 

Gedeputeerde Dijkma deelt mee dat in IPO verband gekeken zal worden naar de toepassing van ESF 

gelden.  Werkgevers en  werknemers zullen gezamenlijke actie ondernemen dat moet leiden tot een 

inventarisatie van niet gebruikte zaken zoals opleidingsgelden. Waarna middels de CAO en overleg met 

de Minister daarop verder kan worden ingegaan. 

Gedeputeerde Bos  deelt mee dat de IPO commissie Sociaal Beleid, onderzoek gedaan heeft naar de rol 

van  provincies  in de sociale sector. De conclusie uit het rapport luidt dat men niet zichtbaar heeft welke 

tekorten zich voordoen in de sociale infrastructuur en dat zicht hierop zal  leiden tot snellere oplossingen. 

Gedeputeerde Bos stelt voor om het rapport te bespreken in commissie Samenleving van september 

2003. 

 

9. Rondvraag 

D66 : Hoe gaan wij om met de noodkreet van omroep Flevoland? De voorzitter stelt voor dit in 

september aan de orde te laten komen. Het voorstel wordt aangenomen. 

VVD: De werkgroep herijking taken is voor laatst bijeen geweest. Zij zullen hun rapport met 

aanbevelingen aanbieden aan voorzitter van de staten/presidium.  De fractie doet nogmaals een oproep 

aan leden om zitting te nemen in de nieuwe werkgroep Herijking taken. 

Voorzitter:  Verzoekt de statenleden die zich nog niet aangemeld hebben voor de Flevopadwandeling dit 

alsnog en spoedig te doen. 

Gedeputeerde: wil in overleg voorzitter een werkbezoek brengen aan een Jeugdzorg instelling. 

 

10. Sluiting 

De voorzitter geeft aan dat er om 15.30 uur een presentatie volgt van programma begroting;  de heer 

Peter Bosman is hiervoor uitgenodigd. Hij sluit deze vergadering om 15.30 uur. 
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Toezeggingenlijst commissie FZWE 
 

Laatste datum bijgewerkt: 18-06-2003 

 

 

NR Datum Toezegging DOOR Af doen in  

     

     

1 14-02-

2003 

Nagaan of capaciteit beschikbaar is voor het maken van een 

Actiepuntenplan n.a.v. inventarisatie publieke ruimte t.b.v. 

Gebruik gehandicapten. 

 

  

2 23-05-

2003 

Besluiten genoemd in de Algemene wijzigingen ter 

beschikking stellen. 

 

FIN Pm 

3 13-06-

2003 

Bespreken rapport commissie Simons SGR September 

 

4 13-06-

2003 

Bespreken noodkreet Omroep Flevoland Statenlede

n 

September 

5 13-06-

2002 

Werkbezoek afleggen bij een Jeugdzorginstelling SPV/SGR September 

 

     

 


